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Cherry Chan is PIC of The Mills, a heritage conservation project to revitalize the Nan Fung 

textile factory into a business incubator, retail destination, and non-profit cultural institution.  

The Mills is located in Tsuen Wan, scheduled to open in 2018. 

 

Cherry has 15 years of experience in the fashion industry, ranging from product development, 

manufacturing, supply chain management, to sales and marketing. She was instrumental in 

the launch of various fashion and lifestyle brands, including setting up the first supply chain 

office for Tory Burch. 

 

In addition to her professional life, Cherry is an avid contributor and supporter of the arts. 

Cherry received her M.B.A. from INSEAD and also holds an A.B. (cum laude) in East Asian 

Studies from Harvard University. 

 

陳卓卓小姐 (Ms. Cherry Chan) 〡 The Mills南豐紗廠的負責人 

陳卓卓小姐擁有 15年時裝相關工作經驗，負責產品發展、生產、供應鏈管理，以至營

銷及市場推廣等不同範疇。曾擔任時裝業 ODM及 OEM供應商 - 美而高企業有限公司

的行政總裁，於她領導下成為市場上不少品牌的合作夥伴，為各品牌提供開發、生產及

供應鏈服務，包括為 Tory Burch成立其大中華供應鏈分部。早期陳小姐亦曾任職麥肯錫

管理諮詢顧問公司、香港商業電台，及日本唱片公司 Avex D.D. 的香港分部。陳小姐工

餘亦積極支持藝術，是推廣大中華獨立藝術團體－文藝復興基金會的副主席。她擁有

INSEAD工商管理碩士學位，與及哈佛大學的東亞研究學士學位。 

 


